
НАШИ АВТОРЫ

1. Алексеев Алексей Иванович, кандидат исторических наук, ученый секретарь Российской национальной библиотеки, автор многих работ по истории духовных движений и ересей на Руси XIV–XVI в., эсхатологических ожиданий русского и европейского Средневековья, в том числе монографии.

Alexeev Alexej Ivanovich, PhD (History), Academic secretary of the Russian National Library, the author of many works on the history of spiritual movements and heresies in Russia in the XIV–XVI cent., eschatological expectations of the Russian and European Middle Ages, including monograph. E-mail: A.Alexeev@nlr.ru.

2. Бенцианов Михаил Михайлович, кандидат исторических наук, автор ряда работ по истории Государева двора и территориальных корпораций служилых людей Русского государства XV–XVI в.

Bentsianov Mikhail Mikhailovich, PhD (History), the author of works for history of the State court and territorial corporations of service class of Russian State of XV–XVI c. E-mail: reklama@nus-ural.ru.

3. Волощук Мирослав Михайлович, кандидат исторических наук, доцент кафедры всемирной истории Института истории и политологии Прикарпатского национального университета им. Василя Стефаныка (Ивано-Франковск, Украина), старший научный сотрудник, заведующий Отделом истории Института истории, этнологии и археологии Карпат Прикарпатского национального университета им. Василя Стефаныка, автор работ по русско-венгерским отношениям периода Средневековья (XI–XIV в.)

Voloshchuk Myroslav Mikhailovich, PhD (History), senior lecturer of the World History department of the Institute of History and Politology of Precarpathian National University named after Vasyl Stefanyk, the author of works on Russian-Hungarian relations of the Middle Ages (XI–XIV cent.). E-mail: myrko79@rambler.ru.

4. Гадалова Галина Сергеевна, кандидат исторических наук, главный библиотекарь Научной библиотеки Тверского государственного университета, доцент кафедры литературоведения и языкознания филиала Государственной академии славянской культуры, автор многих работ по истории книги, тверской агиографии, истории Тверского княжества.

Gadalova Galina Sergeevna, PhD (History), Chief librarian of the Tver State University Library, senior lecturer of Literature and Linguistics department of the State Academy of Slavic culture, the author of many works on the history books, Tver hagiography, history of the Tver principality. E-mail: gadalova@list.ru.

5. Дубровин Геннадий Евгеньевич, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Института археологии РАН, автор многих работ, в том числе трех монографий, по истории и археологии средневекового Новгорода.

Dubrovin Gennady Evgenievich, PhD (History), senior researcher of Institute of Archaeology of the Russian Academy of Sciences, the author of many works, including three monographs on the history and archeology of medieval Novgorod. E-mail: gendub@mail.ru

6. Котляр Николай Федорович, доктор исторических наук, член-корреспондент Национальной Академии наук Украины, заслуженный деятель науки, лауреат гос. Премии Украины и академических премий, Главный научный сотрудник Института истории НАН Украины, автор многих исследований в области вспомогательных исторических дисциплин (нумизматика, сфрагистика), летописания, истории древнерусской государственности, Галицко-Волынской Руси.

Kotlar Nicolay Fedorovich, PhD (History, Grand Doctor), corresponding member of Ukrainian Nation Academy of Science, Honoured Science Worker, laureate of National Price of Ukraine and of Academic

prices, the main scientist of the Institute of History NAS of Ukraine, author of many researches in the sphere of auxiliary historical disciplines, history of the Ancient Russia's statehood. E-mail: kij@bk.ru.

7. Мальгин Петр Дмитриевич, кандидат исторических наук, доцент Тверского государственного университета, зам. директора по научной работе Автономной некоммерческой организации «Новоторжская археологическая экспедиция», автор многих работ по истории и археологии Торжка, Тверского края, Новгородской земли.

Malygin Petr Dmitrievich, PhD (History), senior lecturer of History department of the Tver State University, deputy Director for Science of Novotorzhskaya archaeological expedition, the author of many works on the history and archeology of medieval Torzhok, Tver, Novgorod. E-mail: pmalygin@tversu.ru.

8. Михеев Савва Михайлович, кандидат исторических наук, младший научный сотрудник Института славяноведения РАН, автор работ по истории Древней Руси, в том числе монографии. Mikheev Savva Mikhailovich, PhD (History), junior researcher of the Institute of Slavonic Studies of the Russian Academy of Sciences, specialist in Old Russian history, the author of the monograph. E-mail: mikheev@gmail.com.

9. Сарафанова Наталья Алексеевна, директор Автономной некоммерческой организации «Новоторжская археологическая экспедиция».

Sarafanova Natalya Alexeevna, Director of Novotorzhskaya archaeological expedition. E-mail: pmalygin@tversu.ru.

10. Солодкин Яков Григорьевич, доктор исторических наук, профессор, заведующий кафедрой истории России Нижневартковского государственного педагогического института, автор многих работ по истории и источниковедению XVI–XVII в.

Solodkin Yakov Grigorievich, PhD (History, Grand Doctor), professor, head of Russian History Department of Nizhnevartovsk Pedagogical Institute, the author of a number of works on the history and source XVI–XVII cent. E-mail: hist2@yandex.ru.

11. Усачев Андрей Сергеевич, кандидат исторических наук, ведущий научный сотрудник Научно-исследовательского отдела книговедения РГБ, доцент кафедры истории и теории исторической науки РГГУ, автор работ по истории древнерусской книжности и русской историографии, в том числе монографии.

Usachev Andrey Sergeevich, PhD (History), leading researcher of the Bibliology department of Russian State Library, senior lectures of the department of History and Theory of the Historical Science of Russian State for Humanities, the author of a number of works on the Old Russian book learning and Russian historiography. E-mail: Asuuas@mail.ru.

12. Чернецов Алексей Владимирович, доктор исторических наук, зав. отд. славяно-русской археологии Института археологии РАН, проф. каф. музеологии факультета истории искусства РГГУ, специалист в области археологии и истории культуры средневековой Руси.

Chernetsov Alexey Vladimirovich, PhD (History, Grand Doctor), the head of the Department of Slavic and Russian archaeology of the Institute of Archaeology of Russian Academy of Sciences; prof. of the Museology department of the History of Art faculty of Russian State University for Humanities, specialist in the field of archaeology and cultural history of medieval Russia. E-mail: avchernets@yandex.ru.